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Chang (Liris) Liu 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Corporate compliance 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Corporate restructuring 

◼ Real estate and infrastructure 

◼ Foreign direct investment 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Liu practiced with Shanghai Qinli Law Firm for more 

than five years.  Her major practice areas include corporate compliance, mergers and acquisitions, 

enterprise restructuring and reorganization, and real estate and foreign direct investment.  She has 

represented international and domestic clients in structuring, negotiating, and documenting their 

direct investment and merger and acquisition transactions.  As a core team member, Ms. Liu has 

also participated in several projects in connection with improving compliance systems and 

establishing compliance management organizations for large state-owned enterprises. 

EDUCATION 
Ms. Liu received an LL.B. degree in 2013 from Wuhan University.  In 2016, she obtained an LL.M. 

degree from Nanjing Normal University. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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刘畅 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 公司合规 

◼ 兼并和收购 

◼ 企业重组改制 

◼ 房地产和基础设施 

◼ 外商直接投资 

工作经历 

刘畅律师在加入汉坤律师事务所之前，在上海勤理律师事务所工作超过 5 年。刘畅律师的主

要工作领域包括公司合规、兼并收购、企业重组改制、房地产及外商直接投资，为境内外企

业提供直接投资和兼并收购的架构设计、交易谈判、以及相关法律文件撰写等专业服务，亦

作为团队核心成员参与多项国有大型企业的合规制度改进及合规管理组织架构建设的项目。 

教育背景 

刘畅律师于 2013 年毕业于武汉大学，获得法学学士学位，后于 2016 年获得南京师范大学法

学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


